
 
 
      

Mondelinge vragen ten behoeve van de raadsvergadering op 21 mei 

 

Werk maken van werk en participatie, hoe doen we dat in Rijswijk? 

De PvdA-fractie heeft in januari in Forum Samenleving aangedrongen op een duidelijke 

aanpak van het College om in de komende 3 jaar doelgroepen van de Participatiewet naar 

de arbeidsmarkt te begeleiden dan wel actief te laten meedoen in de samenleving. Dit 

verzoek werd toen ondersteund door de CDA-fractie.  

Om ons heen profileren andere gemeenten zich met trajecten op maat om bv. ouderen 

(60+) of andere doelgroepen met een afstand tot de arbeidsmarkt actief te begeleiden met 

steun van werkgevers. Ook het Hoofdlijnenakkoord van dit College wil werk maken van 

werk, op maat gericht. 

Een paar dagen geleden was in het nieuws, dat landelijk gezien minder alleenstaande 

ouders in de bijstand zitten omdat ook parttime werk kan leiden tot een verbeterde 

financiële situatie vanwege een gunstige fiscale regeling. Maar daarnaast bleek onlangs 

ook, dat vluchtelingen en statushouders moeilijker aan betaald werk komen. De fractie Wij. 

heeft hier ook al eens aandacht voor gevraagd. 

Om een tekort in het BUIG-budget terug te dringen, maar vooral ook om onze inwoners de 

kansen en prikkels te bieden zich verder te ontwikkelen, wil de PvdA-fractie aandringen op 

een actief werkgelegenheidsbeleid in Rijswijk. Tot nu is de nieuwe raad nauwelijks 

geïnformeerd over ambities en uitvoering.  

- Wanneer kan de Raad een helder en ambitieus werkgelegenheidsplan tegemoet zien 

van dit College? Hoe wilt u specifieke groepen zoals bv. alleenstaande ouders goed 

ondersteunen en faciliteren in de zoektocht naar betaald werk?  

- Wat zijn de resultaten van het Lokaal Sociaal Akkoord met de BBR tot nu toe en wat 

zijn de verwachtingen voor 2019? 

- Wat is uw aanpak om moeilijk bemiddelbare groepen te ondersteunen of om te 

scholen, zodat zij zich op basis van competenties en motivatie verder kunnen 

ontwikkelen en zinvol bezig zijn? Hier zijn echt maatwerktrajecten van belang. 



 
 

- Hoe kunnen we de aansluiting onderwijs-arbeidsmarkt (nog) verbeteren? 

Voorzitter, dit zijn enkele vragen die om een duidelijke, sluitende aanpak vragen. Niet 

achteraf repareren, als we merken een fors tekort op het BUIG-budget te hebben, maar 

vooraf investeren in mensen en hun mogelijkheden. 

 

Namens de PvdA-fractie: 

Wil van Nunen 

 

 

 

 

 

 

 


